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Protokul Nr LI.2023 

z LI Scsji Rrdy Gminy Slubicc 


odbytcj w dn~u 30 marea 2023 r. 


Obrady LI Sesji Rady Gminy Stubice odbyly si~ w godz. 1213_1340 oraz byly 
transmitowane na Zywo w intemecie.1 Obrady prowadzil przewodnicZlJcy Slawomir 
Januszewski. ' 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych 15 os6b tj. 100%. 
W sesji udzial wzi~li: 

1. Jacek Kozlowski - w6jt, I 
2. Przemyslaw Nowacki sekretarz gminy, 
3. Henryka Bednarek - skarbnik grltiny, 
4. radni wedlug za1llczonej listy obecnos~i, 
5. sohysi wedlug za1llczonej listy obecn1sci. 

Do pkt.1 . 
Slawomir Januszewski - przewodnl·cZllCY Rady otworzyl obrady LI sesji Rady Gminy 

Slubice, powital wszystkie panie i pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
skarbnik oraz sohys6w. Na podstawie listy obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 15 
radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Slubice moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. 

Do pkt. 2 
i 

PrzewodnicZlJcy poinformowal, ze WzwillZku z wplyni~ciem wniosku do Rady Gminy 
i przekonsultowaniu go na posiedzeniach ~omisji porZlJdek obrad ulegnie zmianie. W punkcie 
11 podpunkt 6 w brzmieniu projekt uc~waly w sprawie zmiany statutu solectw Gminy 
Slubice zostaje zdj~ty a na jego miejsce ~rowadza si~ projekt uchwaly w brzmieniu obrona 
dobrego mienia Ojca Swi~tego Jana Pawl~ II po czym poddal pod glosowanie porZlJdek obrad 
po zmianach. Radni nie mieli i:adnych uw~g. 
W wyniku jawnego glosowania rada - ftan 15 obecnych jednoglosnie przyj~la porzlldek 
obrad. Porzlldek obrad przedstawia si~ nast~pujllco: 

I 

1. Otwarcie sesji. , 
2. Wniosek 0 zmian~ do porZlJdku obradf Rrzyj~cie nowego porZlJdku obrad 
3. Sprawozdanie z dzialalnosci mi~dzyses*jnej W6jta Gminy za okres od 22lutego 2023 r. do 
29 marca 2023 r. • 
4. Interpelacje i zapytania radnych. i I 

5. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej B~blioteki Publicznej w Slubicach za 2022 rok. 
6. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminneg9 Osrodka Pomocy Spolecznej w Slubicach za 2022 
rok. . 
7. Sprawozdanie z realizacji zadail z zakrtfsu wspierania rodziny na terenie Gminy Slubice za 
2002~ I 
8. Sprawozdanie z dzialalnosci Zespolu Inferdyscyplinarnego za 2022 r. 
9.Sprawozdanie z realizacji Programu Wsp6lpracy Gminy Slubice z organizacjami 
Pozarzlldowymi i podmiotami wymieniortymi w art. 3 ust. 3 ustawy 0 dzialalnosci pOZytku 
publicznego i 0 wolontariacie za 2022 rok 
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10. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwil:lZ)'wania Problem6w 
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii za 2022 rok w gminie 
Slubice. 
11. Podj€(cie uchwal w sprawie: 
11.1. przyj€(cia programu opieki nad zwierz€(tami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomnoSci zwiefZ'lt na terenie gminy Slubice, powiat plocki, woj. mazowieckie 
11.2. zmieniaj<:!Ca uchwal€( w sprawie ustalenia g6mych stawek oplat ponoszonych przez 
wlascicieli nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpad6w komunalnych oraz 
opr6Zniania zbiornik6w bezodplywowych 
11.3. zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Slubice 
11.4. zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023 
11.5. zaci,!gni€(cia kredytu na splat€( wczesniej zaci,!gni€(tych pOZyczek i kredytu 
11.6. obrony dobrego mienia Ojca Swi€(tego Jana Pawla II 
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
13. Przyj€(cie protokolu z XLIX sesji Rady Gminy. 
14. Przyj€(cie protokolu z L nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
15. Sprawy r6me. 
16. Zakonczenie obrad. 

Do pkt. 3 
Sprawozdanie z dzialalnosci mi€(dzysesyjnej W 6jta Gminy za okres od 22 lutego 

do 29 marca 2023 r. (material w zal,!czeniu). 

Do pkt. 4 
Radny Stanislaw Szymanski zapytal si€( W6jta, czy Urz'!rl Gminy zloZyllub tez jest w 

trakcie skladania wniosku do ~dowego Funduszu Polski Lad na remont i rozbudow€( dr6g 
gminnych i powiatowych. Program ruszyl 2 marca. Radny zapytal r6wniez, kiedy zostan,! 
usuni€(te pieilki przy drodze G 1 0 na Alfonsowie. 

Radny Jacek Ambroziak zapytal, kiedy odb€(d,! si€( zebrania soleckie. Zapytal taki:e, 
czy S'! informacj€( 0 nasypie poboczy drogi powiatowej od Wymysla do Slubic i usuni((Cie z 
nich zakrzaczen. Radny poprosil 0 podanie terminu uzupelnienia pobocza drogi gminnej od 
Zycka w stron€( Juliszewa, poniewai: s,! tam Hczne dziury. 

Radna Sylwia G6recka zapytala, kiedy jest przewidziany termin wykopania korzeni, 

kt6re znajduj,! si€( na ut Chojaki, oraz czy uda si€( i w jakim czasie postawic na ul. Chojaki 
progi zwalniaj,!ce. 

PrzewodnicZ'!cy poinformowal wszystkich, ze na obrady LI sesji Rady Gminy Slubice 
zostali zaproszeni wszyscy radni rady powiatu z okr€(gu nr 6. Niestety nikt nie odpowiedzial 
na zaproszeme. 

Do pkt. 5 
Przewodnicz'!cy Rady Gminy poinformowal, ze sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Slubicach za 2022 rok zostalo przeslane do radnych drog,! 
elektroniczn,! i wszyscy radni dokladnie si€( z nim zapoznali (material w zal,!czeniu). 

Radni nie mieli i:adnych zapytail, b,!dz uwag. 
Radni zaopiniowali pozytywnie sprawozdanie. 
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Do pkt. 6 I 
Przewodniczqcy Rady Gminy poinformoiwal, ze sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego 
Osrodka Pomocy Spolecznej w Slubicach ¥ 2022 rok. Zostalo rowniez przeslane do radnych 
drogq elektronicznq oraz omowione na konHsji i wszyscy radni dokladnie siy z nim zapoznali 
(material w zalqczeniu). ! 

Radni nie mieli i:adnych zapytail., b~dz uwag. 
Radni zaopiniowali pozytywnie spr1wozdanie. 

Do pkt. 7 ! 

Przewodniczqcy Rady Gminy pOii'formowal, ze sprawozdanie z realizacji zadafl z 
zakresu wspierania rodziny na terenie Gminy Slubice za 2022 r. zostalo przeslane 
do radnych drogq elektronicznq oraz omori ione na komisji i wszyscy radni dokladnie siy 
z nim zapoznali (material w zalqczeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytail, bqpz uwag. 

Radni zaopiniowali pozytywnie spralwozdanie. 


• 
Do pkt. 8 I 

Przewodniczqcy Rady Gminy poinrbrmowal, Ze sprawozdanie z dzialalnosci Zespolu 
Interdyscyplinarnego za 2022 r. zostalr przeslane do radnych drogq elektronicznq 
oraz omowione na komisji i wszyscy ~adni dokladnie siy z nim zapoznali (material 
w zalqczeniu). i 


Radni nie mieli i:adnych zapytail, bqdz uwag. 

Radni zaopiniowali pozytywnie sprarozdanie. 


Do pkt. 9 I 

przewodniczqcy Rady Gminy pOi1!formowal, ze sprawozdanie z realizacji zadail 
z zakresu wspierania rodziny na terenieGminy Slubice za 2022 r. zostalo przeslane 

I 

do radnych drogq elektronicznq oraz omotone na komisji i wszyscy radni dokladnie siy 
z nim zapoznali (material w zalqczeniu). I 


I 


Radni nie mieli i:adnych zapytail, bqqz uwag. 
Radni zaopiniowali pozytywnie spra~ozdanie. 

• Do pkt.l0 I 
I 

Przewodniczqcy Rady Gminy poin:fk>rmowal, ze Informacja z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiqzywanial Problemow Alkoholowych oraz Gminnego 
Programu Przeciwdzialania Narkomanii za ~022 rok w gminie Slubice takZe zostala szeroko 
omowiona na komisji przedsesyjnej oraz zQstala przeslana do radnych drogq elektronicznq 
(material w zalqczeniu). ' 

Radni nie mieli i:adnych zapytail, bqd~ uwag. 
I 

Radni zaopiniowali pozytywnie informacjy. 
IDo pkt. 11.1 I 

Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt 
uchwaly w sprawie przyjycia progra~u opieki nad zwierzytami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt nljl terenie gminy Slubice, powiat plocki, woj. 
Mazowieckie. I 

Pytail i uwag nie zgloszono. . 

W glosowaniu bralo udzial15 r~dnych. 

Uchwala zostala przyjytajednoglosnie. 
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Uchwala w sprawie przyjcrcia programu opieki nad zwierzcrtami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz~t na terenie gminy Slubice, powiat plocki, woj. 
Mazowieckie, wraz z imiennym rejestrem glosowafi stano wi zal~cznik do protokolu. 
Do pkt. 11.2 

Przewodnic~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 
zmieniaj~c~ uchwalcr w sprawie ustalenia gornych stawek oplat ponoszonych przez wlaScicieli 
nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpadow komunalnych oraz oproZniania 
zbiornikow bezodplywowych. 

Pytafi i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjcrta jednoglosnie. 
Uchwala zmieniaj~ca uchwalcr w sprawie ustalenia gornych stawek oplat ponoszonych 

przez wlaScicieli nieruchomosci za uslugi w zakresie odbierania odpadow komunalnych oraz 
opromiania zbiornikow bezodplywowych, wraz z imiennym rejestrem glosowafi stanowi 
zal~cznik do protokolu. 
Do pkt.ll.3 

Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 
sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Slubice. 

Pytafi i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjcrta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Slubice, wraz z 

imiennym rejestrem glosowafi stano wi zal~cznik do protokolu. 
Do pkt.ll.4 

Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 
sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2023. 

Pytafi i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjcrta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 

2023, wraz z imiennym rejestrem glosowafi stanowi zal~znik do protokolu. 
Do pkt.ll.5 

Przewodnicz~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie zaci~gnicrcia kredytu na sp1atcr wczesniej zaci~gnicrtych p0Zyczek i kredytu. 
Pytafi i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjcrta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie w sprawie zaci~gnicrcia kredytu na splatcr wczesniej zaci~gnicrtych 

p0Zyczek i kredytu, wraz z imiennym rejestrem glosowafi stano wi zal~znik do protokolu. 
Do pkt.1l.6 

Przewodnic~cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie obrony dobrego imienia Ojca SWicrtego Jana Pawla II. 
Pytafi i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjcrta przez aklamacjcr. 
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I 
Uchwala w sprawie obrony dobregt imienia Ojca SWiytego Jana Pawla II stanowi 

zall:).cznik do protokolu. : 
I 

Do pkt.12 I 

W6jt jako pierwszemu odpowied~ial radnemu Stanislawowi Szymailskiego. Do 
Rz<}.dowego Funduszu Polski Lad gmina qie zloZyla Zadnego wniosku. Pietiki przy drodze 
G 1 0 zostanl:). usuniyte do konca miesil:).ca. I 

Nastypnie udzielil informacji radnerilU Jackowi Ambroziakowi. W najblizszym czasie 
bydzie utworzony harmonogram spotkail sOJeckich i przekazany do informacji publicznej. Ze 
wzglydu na natlok obowi<}.Zk6w i zgranie dogodnego terminu dla wszystkich uczestnik6w tj. z 
przewodnicZ<}.cym Rady Gminy, radnymi i s~ltysami troszky te zebrania wiejskie siy op6inily 
w czasie. Jesli chodzi 0 pobocza drogi od 'Wymysla to czysc zakrzaczen jest juz przyciyta. 
Spr6bujemy skierowac pismo do zarzl:).du dr6g powiatowych w sprawie tej drogi. 

W6jt odpowiedzial radnemu Dariuszowi Wolinskiemu po zlozonej interpelacji czysc 
zakrzaczen zostala usuniyta. Kolo szko~ w Piotrk6wku zakrzaczenia prawdopodobnie 
usunyla osoba prywatna. Na odcinku drogi ppwiatowej wygll:).da to jui: znacznie lepiej. 

Nastypnie W6jt udzielil odpowiedZi radnej Sylwii G6reckiej, ze na ul. Chojaki 
r6wniez zostanl:). usuniyte pietiki. Potrzeb~jemy trochy wiycej czasu, gdyz nie chcemy 
uszkodzic kostki brukowej. Postaramy siy ztrbic to jak najlepiej, a w miejscach gdzie kostka 
jednak ulegnie zniszczeniu po prostu jl:). ~mienimy lub tez zlecimy te pracy firmie. Jesli 
chodzi 0 progi zwalniajl:).ce to r6wniez bydl:). na ul. chojaki jak i na skrzyzowaniu z ul. Szkolnl:). 
jest to tylko kwestia organizacji ruchu drogowego. Dodatkowo chcemy przy kosciele 
namalowac linie wyznaczajl:).ce miejsca do *arkowania, gdyz wjazd z ulicy Wislanej na ul. 

Szkolnl:). lub ul. Chojaki jest czasem niemal n~emoi:liwy. 
Do pkt.13 i 

Przewodnicz<}.Cy Rady Gminy poinfohnowal, ze protok61 z XLIX sesji Rady Gminy 
I 

• 

Slubice zostal przeslany do radnych drogl:). elf:tronicznl:).. 


Radni nie mieli Zadnych zapytail, bl:).d* uwag. 

W glosowaniu bralo udzial14 radnych . 

Protok61 z XLIX sesji Rady Gminy ISlubice wraz z imiennym rejestrem glosowail 


stanowi zall:).cznik do protokolu. I
I 

Do pkt.14 i 

przewodnicZ<}.cy Rady Gminy poinf~rmowal, ze protok61 z L sesji Rady Gminy 

Slubice zostal przeslany do radnych drogl:). elektronicznl:).. 
I 

Radni nie mieli zadnych zapytail, bl:).d~ uwag. 

W glosowaniu bralo udzial 14 radnyc~. 


Protok61 z L sesji Rady Gminy Slubic~ wraz z imiennym rejestrem glosowail stanowi 

zall:).cznik do protokolu. I 
Do pkt.15 

Jako pierwszy zabral glos W6jt infoJujl:).C, ze Gminny Osrodek Pomocy Spolecznej 
w ostatnim czasie mial wiele zleconych dddatkowych zadail np.; dodatek energetyczny, 

I 

dodatek wyglowy itp. W6jt serdecznie podztykowal kierownikowi GOPS-u Panu Jackowi 
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Markowskiemu jak i wszystkim pracownikom osrodka i kilku pracownikom Urzydu Gminy 
za wloZony trod i zaangazowanie. Pracy bylo bardzo duzo. Pracownicy zostawali po 
godzinach jak i pracowali w dni wolne od pracy, by dotrzymae wszystkich termin6w. 
Najwiykszych problem6w dostarczyl dodatek wyglowy, poniewaz przepisy, kt6re ulegaly 
kilkukrotnym zmianq doloZyly pracownikom dodatkowej pracy. W6jt dodal, ze ze swojej 

strony jak i Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej doloZyl wszelkich staran, aby jak 
najwiyksza ilose mieszkanc6w Gminy Slubice mogla skorzystae z tego dodatku. W 6jt 
powiedzial, ze ubolewa, iz niekt6rzy mieszkancy nie dostali dodatku wyglowego a uwaza, ze 
powinni. Wine ponoszq zmieniajqce siy przepisy. Zdarzaly siy jednak i przypadki, gdzie 
niekt6rzy mieszkancy pr6bowali dostac dodatek wyglowy na cos co nie istnieje, nie 
funkcjonuje i nie moma tego nazwae gospodarstwem domowym. Na okolo 1600 wniosk6w 
1300 zostalo rozpatrzonych pozytywnie a okolo 300 - rozpatrzono negatywnie, lub tez 
wnioski zostaly bez rozpoznania. 

W 6jt wspomnial, ze w najblizszym czasie odbydq siy konsultacjy spoleczne w sprawie 
zmiany statutu poszczeg6lnych solectw ze wzglydu na wydluzenie kadencji samorzqdowej 
powstala niesp6jnose z kadencjq soltys6w i rad soleckich. Dwa paragrary wzajemnie siy 
wykluczajq a po przeprowadzonych konsultacjach spolecznych zapisy te zostanq poprawione. 
Na chwily obecnq zapis brzmi, ze kadencja soltys6w i rad soleckich trwa 4 lata. Jak wynika z 
ustawy kadencja Rad Gmin zostala wydluzona do 5 lat. Rada Gminy Slubice chce, by zmienie 
ten zapis w brzmieniu : kadencja soltys6w jest r6wnoznaczna z kadencjq Rady Gminy. 

W6jt powiedzial, ze wstypnie byly sprawdzane drogi gruntowe na terenie gminy. W 
niekt6rych miejscach jest jeszcze za mokro by cos zrobie, dlatego czekamy na lepszq pogody. 
Postaramy siy w najblizszym czasie wyr6wnae ul. Polnq. Wszelkie naprawy dr6g zostaly 
rozpoczyte. Bydq w miary szybko r6wnane i naprawiane. Jesli chodzi 0 galyzie, to pracownicy 
podcinajq je wiosnq a p6iniej wczesnq jesieniq. 

W6jt poprosil radnych ,oraz soltys6w 0 informowanie UrZild Gminy 0 uszkodzonych 
znakach drogowych. Poinformowal wszystkich, ze w najblizszym czasie wyznaczona komisja 
dokona objazdu i sprawdzenia wszystkich dr6g gminnych, powiatowych oraz znak6w 
drogowych na terenie Gminy Slubice. 

W 6jt powiedzial, ze w przedlozonym na poczqtku sesji sprawozdaniu z dzialalnosci ~ 
W 6jta Gminy informowal 0 odbytych dw6ch przetargach na cztery inwestycjy. Szacowany 
koszt tych czterech inwestycji na terenie Gminy Slubice to okolo 10 280 000 tys. zlotych. 
Oczywiscie do kazdej inwestycji Gmina musi doloZye okreslony procent dofinansowania. To 
sq wszystkie pozyskane srodki. 

W Ostatnim czasie dwie inwestycje - stacjy uzdatniania wody w Bonczy i Alfonsowie 
zaczynajq juz powoli dzialae. Stacja uzdatniania wody w Alfonsowie dziala juz w 80 %. 
Laziska juz sq przepiyte na nowq instalacjy. Zostaly jeszcze drobne prace remontowe - dwa 
zbiorniki sq jeszcze do ocieplenia. Do zagospodarowania pozostaje jeszcze srodek stacji i 
teren wok61. Wszystkie pracy bydq ukonczone zgodnie z zalozonym planem. 

Jezeli chodzi 0 oczyszczalnie sciek6w w Slubicach to prace dobiegajq konca. 
Wszystkie prace idq zgodnie z zalozonym hannonogramem. 

W6jt poinformowal tille, ze Gmina planuje pozyskae srodki na zakup autokaru 
szkolnego w kwocie 800 tys. do 1 mIn zl. Planowane jest tez pozyskanie srodk6w na 
przebudowy kanalizacji i wodociqg6w w kwocie okolo 1 200 000 tys. zlotych. Podsumowujqc 
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wszystkie wydatki na inwestycje, te kt6rJ juz s~ prawie zakonczone i kt6re nadal trwaj~ 
opiewaj~ na kwotcr okolo 30 mIn zlotychf W6jt powiedzial, ze jest bardzo zadowolony z 
przeprowadzonych inwestycji za jego kadencji. Jak dobrze pamicrta w Gminie Slubice s~ to 

I 

najwicrksze przeprowadzone inwestycjcr jo tej pory. JeSli chodzi 0 wodoci~gi to W6jt 
powiedzial, ze Gmina jest zabezpieczona iwodcr na 30 lat. Stacjcr uzdatniania wody poprawia 
jakosc wody pitnej i jej przeplyw. W latac~ 2019 - 2020 byl problem z wo~ pitn~. Na dzien 
dzisiejszy nie jest to dla gminy juz Zaden p~oblem. 

W6jt przekazal, ze z poc~tkie1 maja zostanie prawdopodobnie rozstrzygnicrty 
przetarg na zagospodarowanie placu micrPZY kosciolem a bankiem w Slubicach, budowa 
straZnicy za Urzcrdem Gminy Slubice orazlbudowa drogi asfaltowej od hotelu Kawallo aZ do 
Juliszewa jest to odcinek 1600 m. Poinformowal, ze caly czas pracownicy wykonuj~ prace w 
terenie. Gmina stara sicr r6wniez pozyskiw~c jak najwicrcej srodk6w na kolejne inwestycje. 

Radna Teresa Sitkiewicz podzi~kowala za wyr6wnanie dr6g w miejscowosci 
Grzyb6w. Poprosila 0 zajcrcie sicr drog~ <taz poboczami od Jamna do drogi wojew6dzkiej, 
gdyz droga ta jest w bardzo zlym stanie. 

W6jt odpowiedzial, ze jest to dr4ga powiatowa. Radna poprosila, aby wys~pic z 
pismem i zglosic stan ten drogi w celu sprawnej jej naprawy. 

Radna Teresa Sitkiewicz zapyta~a czy W6jt poczynil jakies dzialania z drog~ 
dojazdow~ do Slubic od Grzybowa, kt6r~ to mieszkanka gminy Slubice zablokowala 
utrudniaj~c przejazd. Radna zglosila tezl duze ubytki drogi od Jamna zaraz za sklepem 
BUDMIX. . 

Radny Dariusz Wolinski podz~ykowal Kierownikowi GOPS-u Panu Jackowi 

Markowskiemu oraz Pani Renacie Janisz9wskiej za pomoc osobie starszej. Powiedzial, ze to 
byla bardzo mila jak i fachowa pomoc. R~dny podziykowal takze za wyr6wnanie drogi kolo 
Pana M. - jest to droga gminna. Po '-tizji lokalnej dr6g Gminy Slubice radny prosi 0 

poprawienie tych, kt6re tego wymagaj~ atly mieszkancy mogli sprawnie dojezdZac do swoich 
I 

posesji. I 

Soltys solectwa Swiniary Pan Ryszard Zi6lkowski podziykowal za zasypanie dziur, 
kt6re zrobily bobry i wyr6wnanie czysci drogi kolo walu. I 

Soltys solectwa Slubice Pani Kazitniera Janiszewska poprosila 0 wyr6wnanie drogi do 
I 

Jamna z asfaltowej na poln~, gdyz s~1 bardzo duze dziury, oraz poprawienie drogi w 
Slubicach. Radna poinformowala, ze mt koncu ulicy Wislanej s~ bezpanskie psy, kt6re 
szczekaj~ i s~ groine. Stwarzaj~ zagrozenle dla doroslych jak i dla dzieci. I 

Soltys solectwa Wymysle Polski~ Pan Bogdan Ryfa poprosil 0 wyr6wnanie drogi 
piaskiem na Wymyslu Polskim - jest tol droga gminna, oraz 0 zgamiarkcr do miejscowosci 
Wi~czemin. Radny zapytal W6jta czy co~ mOZna zrobic z dzialkami zalewowymi nad Wisl~ 
micrdzy walem i za walem na Nowym W~myslu, gdyz wlaSciciele nie mog~ tam nic zasiac, bo 
jest to teren podmokly a w rezultacie m,aj~ problem z wnioskami na doplaty na te ziemie. 
Wlasciciele s~ chcrtni na sprzedaZ tych dzialek. 

Przewodnicz~cy Slawomir Januszewski uzupelnil wypowiedz soltysa Bogdana Ryfy 

m6wi~~, ze s~ ~o grun~ wl~scici~li z WtmysI~ Polskieg~, kt~re ~ajduj~ sicr pr~tyc~ie na 
pogranlczu gmmy Slublce 1 G~bm. Przewodmc~cy powledzlal, ze ten problem Jest JUZ od 
kilku lat i bcrdzie wystcrpowal dop6~i nie bcrdzie droZnosci row6w melioracyjnych. 
Przewodnic~cy przekazal informacjcy, kt6r~ otrzymal z W6d Polskich, iz kanal 
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Dobrzykowski jest w miartt droiny i woda splywa. Natomiast kanaly mmeJsze -

Suchodolskie 1 i 2 oraz kanal Kozikowski nie byly ani koszone ani odmulane. Nie wiadomo 

jak dalej bttdzie przedstawiala sitt ta sytuacja. 
Radny Stanislaw Szymanski podziykowal W6jtowi za wyr6wnanie drogi na 

Alfonsowie, oraz poprosil 0 wyr6wnanie piasku po wyrwaniu pieilk6w przy drodze G 10. 

Soltys solectwa Piotrk6wek Henryk Kordalewski poinformowal, ze jego syn otrzymal 
pismo w sprawie budowy u sq.siad6w fotowoltaiki. Soltys zastanawia sitt, kt6rq. drogq. bttdq. 

dojezdZac by zaloZyc panele. Czy bt(dzie to droga kolo Pana K czy przez jego posesjtt. 

W6jt jak i sekretarz odpowiedzieli, ze jest to juz problem inwestora. Sekretarz dodal, 

Ze po sesji moina tq. sprawy zbadac i zobaczyc jak te drogi dochodzq. do dzialki gdzie rna 
powstac farma fotowoltaiki. 

Soltys solectwa Potok Elzbieta Karasek zapytala, kto powinien zajq.c sit( poboczami na 

Potoku, gdyz Pan. P. swoimi samochodami cit(Zarowymi niszczy drogtt i pobocza. 

Sekretarz powiedzial, ze jest to tylko dobra intencja Pana P. Dodal, ze Pan P. placi 
podatek od srodk6w transportu drogowego i jeidzic tam moze tyro bardziej, Ze jest to 

Zwirownia i piasekjest ciq.gle wywozony. 

Soltys solectwa Wiq.czemin Polski Sylwia W6jcicka poinformowala, ze po terenie ich 
solectwa kolo Panstwa J. blq.ka sit( szczenna suczka. 

Soltys solectwa Budy Elzbieta Machala zapytala, czy gmina w tym roku bt(dzie 
pozyskiwala destrukt i bt(dzie go wysypywala na drogi w Gminie Slubice. Jesli byla by taka 

mozliwosc to soltys prosi 0 wysypanie na polq.czeniu Bud Starych z Budami Nowymi. Soltys 

zapytala r6wniez, czy odcinek od Bud pod g6rt( te 600 m bttdzie zalewany asfaltem, by ten 
odcinek spelnial takie same standardy jakjuz odcinek zalany wczesniej. 

Radna Sylwia G6recka poprosila 0 usunittcie jemioly z drzew przy bibliotece w 
Slubicach. 

Przewodniczq.cy poprosil 0 piach na drogi w Wiq.czeminie Nowym, Wiq.czeminie 

Polskim i Sadach. 
W 6jt zaczq.l od udzie1enia odpowiedzi w sprawie wszystkich dr6g. Pogoda w tyro roku 

jest bardzo zmienna. Jak nie pada to jest mr6z i tak ciq.gle. Wszystkie drogi gruntowe, 
pobocza dr6g asfaltowych, drogi asfaltowe sq. w zlym stanie ze wzglt(du na ilosc wody w 

gruncie. Drogi sitt sypiq., kruszq. ulegajq. zniszczeniu. Na biez.q.co srodkami gminnymi staramy 
sit( uzupelniac te drogi tak, by byly przejezdne. Na dzien dzisiejszy w najgorszym stanie jest 
droga polna do Panstwa K. Dzis pracownicy gospodarczy pr6bujq. ja poprawic, ale jeszcze 

kilka dni temu byl to niemozliwe. W bardzo zlym stanie jest tez droga na Laziska do Panstwa 
Rz. W tamtym roku CZttSC tej drogi zostala utwardzona by moina bylo niq. przejezdZac. W tyro 

roku juz na poczq.tku tej drogi stoi woda, kt6rej nie rna gdzie odprowadzic. Problem tkwi w 

uksztaltowaniu terenu, gdyz sq. to zadolenia. Zakrzaczenie zostalo usuniyte, jednak od 4 
miesit(cy w og61e nie moina na tq. drogt( wjechac. W6jt powiedzial, aby te drogi byly 
przejezdne i nie stala tam woda powinny byc rowy odprowadzajq.ce. Takie rowy nie istniejq., 
gdyz prywatni wlasciciele dzialek obok tych dr6g je pozasypywali. Na mapach dokladnie 
widac gdzie te rowy sit( znajdowaly. Gmina w miartt mozliwosci stara sit( pomagac. Jesli 
tylko pogoda sit( poprawi postaramy sit( te drogi pouzupelniac. 

W6jt wypowiedzial shy w kwestii ps6w. Jesli sq. to psy bezpanskie to nie powinno sit( 

ich przygamiac do gospodarstw domowych a po pewnym czasie wyrzucac i powiedziec, ze sq. 

8 

http:odprowadzajq.ce
http:biez.q.co
http:Przewodniczq.cy


to znow psy bezpanskie. Pracownicy byli Ijuz na jednej interwencji gdy mieli psy zlapac to 
okazalo siy ze pewni wlasciciele domostw~ juz je przygarnyli. 

Droga ktorll zglaszala radna kolo P~a M zostanie poprawiona ale na dzien dzisiejszy 
jeszcze stoi tam woda. Gmina bydzie siy st~ala zrobic tam maly rowek by ta woda swobodnie 
splywala. Udalo siy tez poszerzyc drogy n~ Rybaki z 2,5 m do 6 m, gmina bydzie siy starala te 
drogi uzupelniac, gruzem czy tez plytami tretonowymi. 

Soltys Solectwa Swiniary Ryszardl Ziolkowski zapytal czy moma zrobic cos z droga 
prowadzllcll do Pana M jest tam problem z'dojazdem do posesji. 

Wojt powiedzial, ze poprosi geodety 0 wbicie dwoch palikow i wymierzenie tej drogi, 
bo faktycznie droga do posesji Pana M jes~ coraz Wyzsza. 

Radny Stanislaw Szymanski zapytrl, czy w naszym osrodku pojawi siy dentystka lub 
dentysta. : 

Wojt odpowiedzial, ze na chwily o~ecnll nie rna chytnych. 
Do pkt.16 ' 

Przewodniczllcy Rady Gminy stwterdzil, ze porzlldek obrad LI Sesji Rady Gminy w 
dniu 30 marca 2023 r. zostall wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy 
za uczestnictwo w obradach oraz wszyst1im osobom ogilldajllcym sesjy drog 
po czymje zamknlll. ! 

I 

Protokolowala 

Katarzyna Ciastek 

lektronicznll, 

"'":I.! 
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